
BEANTWOORDING SCHRIFTELIJKE VRAGEN

Van : Het college
Aan : De raad
Datum : 29 augustus 2023
Betreft : Schriftelijke vragen ex. Artikel 34 verordening Raadswerk

De fracties GroenLinks-PvdA (Marcel Sturkenboom), CDA (Bas van Os), Leusden Vooruit 
(Albert Kramer), VVD (Niels Wassenaar), D66 (Martijn Kraa), Sociaal Leusden (Guus van 
Ginkel), Lokaal Belangrijk (Frank de Wit), CU-SGP (Mark van der Kooi) stellen vragen over 
het samenwerkingsverband BLNP en organisatieontwikkeling.

Hieronder vindt u de gestelde vragen en de bijbehorende antwoorden.

Vraag
Zijn er (anders dan de regeling zonder meer) startdocumenten over de analyse, 
keuzes of alternatieven die hebben geleid tot de "gemeenschappelijke regeling zonder
meer" voor de BLNP ter oriëntatie voor de raad ter beschikking?

Antwoord
Er is een startdocument gemaakt. En er is een vooronderzoek van Wagenaar Hoes. Beide 
documenten zijn bijgevoegd. 

Vraag
Wat zijn de (oorspronkelijke) doelstellingen en beoogde resultaten van deze 
samenwerking?

Antwoord
De opzet was onderling informatie, kennis en menskracht uit te wisselen en te delen. Het 
was tevens de ambitie van de gezamenlijke gemeenten zich nadrukkelijk meer gezamenlijk 
en zichtbaar regionaal en provinciaal te manifesteren.
De samenwerking kreeg vorm op het onderdeel Bedrijfsvoering en had tot doel kwaliteit te 
waarborgen, kwetsbaarheid te verminderen, kosten te besparen en kansen te creëren voor 
medewerkers. 

Vraag
Wat zijn de ervaringen van Leusden en de andere gemeenten met de BLNP en zijn 
deze ervaringen ambtelijk en bestuurlijk intern dan wel extern (tussentijds) 
geëvalueerd waaruit zou kunnen blijken of het bevorderen van de beoogde 
effectiviteit en efficiëntie is gerealiseerd?

Antwoord
De ervaringen van Leusden en de andere gemeenten met de BLNP zijn dat er voordelen zijn
behaald ten aanzien van kennisdeling en de vermindering van kwetsbaarheid. Over het 
algemeen zijn de resultaten achtergebleven bij de verwachtingen. Dit wordt bevestigd door 
tussentijdse rapportages. Deze zijn bijgevoegd.

Vraag
Is er een rapport van de (tussentijdse) interne en/of externe evaluatie en 
aanbevelingen t.a.v. de samenwerking in BLNP verband opgesteld en kunt u dat 
rapport ter beschikking stellen aan de raad?

Antwoord
De (tussentijdse) evaluaties zijn bijgevoegd.



Vraag
Welke vervolgstappen of aanpassingen heeft Leusden dan wel hebben de 
gezamenlijke gemeenten t.a.v. BLNP voor ogen en welke consequenties heeft dat voor
Leusden dan wel de andere gemeenten?

Antwoord
Na negen jaar bevindt de samenwerking zich in een fase waarin keuzes moeten worden 
gemaakt. Bureau Wagenaar Hoes heeft geadviseerd om óf een Bedrijfsvoeringsorganisatie 
in te richten, óf de stekker eruit te trekken. Alle vier gemeenten willen de samenwerking 
voortzetten. De stekker eruit is dan ook geen optie. De gemeenten Leusden en Nijkerk 
hebben hun bedenkingen geuit ten aanzien van de BVO. Immers, veel BVO’s die de laatste 
tien jaar zijn ontstaan, bevinden zich de laatste twee jaar in de fase van ontvlechting. 
Wij zijn ervan overtuigd dat binnen het huidige construct betere resultaten zijn te behalen. 
Op dit moment buigt de regiegroep zich over de vorm en de inhoud. De regiegroep is 
voornemens vóór 1 januari 2024 de colleges hierover te adviseren.

Bijgevoegde documenten:
 Startdocument Regionale Samenwerking Bedrijfsvoering
 Opbrengst vooronderzoek Wagenaar Hoes 07/2022
 Tussenrapportage 19/10/2022
 Update 02/2023
 Concept Plan van Aanpak 03/05/2023
 Voorstel Teamhoofden 08/05/2023
 Regeling zonder meer


